

「齊來體驗夢想旅程」計劃 Experience the Journey of Dream

在2013年10月至2014年7月，本會思諾成人訓練中心暨宿舍、佛教聯合會青少年中心及佛教黃鳳翎中學攜手舉辦「齊來體驗夢想旅程」計劃。本計劃獲信興集團「啲着60個夢想」計劃的基金贊助3萬元。本計劃期望將服務使用者的夢想化為實際體驗，締造他們人生中的重要時刻，讓他們獲得滿足感。同時，透過各團體之間的合作，促進社會共融。

計劃共舉辦了6項活動，活動當中有不少難忘時刻，例如有籍貫潮州的服務使用者往九龍城享用了十多年來都未曾嘗過的一頓豐富潮州菜餚；在「相有中『您』」活動中，有服務使用者的兄長剛好從澳洲回港探親數天，及時參與是次活動，他們拍下了珍貴的家庭合照，幾位兄弟姐妹都感到難能可貴，服務使用者的姐姐甚至表示「日後都未必再有機會與各手足合照了」。整項計劃得以成功，全賴各合作團體的支持，衷心感謝你們。



From October 2013 to July 2014, FHS Si Lok Adult Training Centre cum Hostel, Hong Kong Buddhist Association Youth Center and Buddhist Wong Fung Ling College joint hands to co-organize the programme "Experience the Journey of Dream", which was funded by the foundation of the "Shun Hing Group - Switch on 60 Dreams Campaign" with \$30,000. The purpose of this programme was to transform the dreams of the service users into actual experiences, help them create important life moments and offer them satisfaction. Furthermore, it hoped that social inclusion could be promoted through the co-operation between different organizations.



Among the six events the programme organized, there were numerous unforgettable moments. For example, a service user with Chaozhou as hometown travelled to Kowloon City and enjoyed a Chaozhou feast for the first time in more than 10 years; the elder brother of a service user came back to Hong Kong from Australia for a family visit which lasted for a few days. He returned just in time to take some family photos with his siblings at the event "Photo of You". The photos were beyond

precious to them: the elder sister of the service user even commented that it might be the last chance for her to take photos with her dear brothers and sisters. It is only with the support of the co-organizing groups that the programme managed to run smoothly and successfully. We would hereby like to express our most profound gratitude.